



# Referat

---

## - afdelingsbestyrelsesmøde i Afdeling 4

Mødested:	Rughaven 7
Mødetidspunkt:	Tirsdag den 14. februar 2023, kl. 18.30
Deltagere:	Poul, Emilie, Peter, JC, Christian, Orla, Tina og Sanne
Afbud:	Stefan
Referent:	Sanne Lund Nielsen

Startede med Rådhuspandekager, når nu vi blev snydt da håndbold-drengene kom hjem!

### Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden  
Ekstra punkter tilføjet
2. Godkendelse af referat  
Godkendt
3. Jubilæumsarrangement – videre planlægning  
Ny deadline i fredags. Det gav pote med Nyhedsbrevet, for nu er der 19 husstande tilmeldt. Nina kigger listen igennem og kommer med evt. flere navne. I 2017 var der 6 med 50 års-jubilæum, vi dropper gaven og giver gavekort på 250 kr. til Aalborg City. Poul laver lagkager. Arrangementet bliver torsdag den 13.04.23 kl. 15.00-17.00, Sanne aftaler med Administrationen omkring gavekortene, Christian laver invitationerne og omdeler til de rette beboere.
4. "Den gode Opgang" – planlægning af "mød din nabo-mødet"  
16.02  
Poul, Peter, Emilie og Christian kommer, mødes kl. 14. Christian laver et lille oplæg, fremlægger lister som alle kan byde ind på, både aktiviteter og de forslag der forhåbentligt kommer.
5. Foreløbig planlægning af afdelingsmødet  
Mødet den 11.04.23 spørger om dagplejerne kan flytte til en anden dag,

ellers holder vi det i Kayeødsge. Der skal bestilles mad, Poul og Peter undersøger madmarkedet, gerne smørrebrød. Kommer med priser til næste møde. Dirigent Steen Købsted, budgetmødet bliver muligvis den 07.03.23, ellers indkaldes alle senere. Indkomne forslag senest den 28.03.23.

6. **Evaluering af den første udgave af Nyhedsbrevet**  
Er blevet taget godt imod. Vi fortsætter og alle må gerne byde ind med punkter, stort og småt.
7. **Godkendelse af "snaprammer" på opslagstavlerne**  
Godkendt og Stefan må gerne fortsætte i alle opgangene.
8. **Ændring af bed foran Rughaven 6**  
Lidt kedeligt med skærver, vi beder Stefan om et andet forslag. Gerne nogle kummer.
9. **Tilbud om foredrag om demens**  
Karin Boje kommer gerne, så vi siger ja tak sammen med afd.2. Aften arrangement kl.19-21 – dato kommer senere.
10. **Temaaften om økonomisk kriminalitet**  
Henvendelse fra afd.2 om Havrebiksen, Christian og Peter deltager. Et arrangement om emnet er på vej (enten i Odinsgade eller Kayeødsge) vi deltager gerne.
11. **Nedsættelse af el-afgift**  
Vi sætter prisen ned med 1 kr. i vaskerierne pr. 01.03.23. Kommer også i Nyhedsbrevet.
12. **Stien ved Hørhaven 2-4**  
Ikke særlig pænt og med mærkelige sten, dem vil vi gerne have byttet ud med nogle tilsvarende sten som stien. Stefan kontaktes.
13. **Siden sidst – nyt fra Vivabolig og OB**  
Christian refererede fra OB mødet, der er en lille stigning i restancesager, beboerrådgiverne tager kontakt til beboerne 4 dage efter fristen.  
Temamøde om God Almen Ledelse den 20.03 kl.17-20.30. Invitation kommer senere og alle er velkomne. Visionshuset blev gennemgået, løbende ajourføring af politikker, grøn omstilling osv. Viva-dagen er på vej,

måske den 03.06.

#### 14. Eventuelt

Beboerrådgiver kommer den 04.04 omkring erindringsværksted. Sanne flytter den 03.04. Orla: hvem er på valg? Orla trækker sig gerne, hvis unge vil deltage. Orla, Emelie, Christian, JC er på valg.

Tina: tak for alles omsorg, kommer til møderne når overskuddet er der.

Poul: intet

Emelie: intet

Peter: ikke så mange til banko, håber på højere deltagelse næste gang. Hvad med de vilde bede? Fortsætter forhåbentligt med at blomstre til sommer.

JC: intet

Christian: punkt til næste gang: haveudvalget skal indkalde have-ejerne, sommerfest? Åben bestyrelse: 2 husstande, lidt brok omkring det lille vaskeri, vi prøver med nogle positive skilte, der mangler cykelstativer i Rughaven, vi beder Stefan om flere stativer. Vi prøver at lave nogle områder i miljø-gårdene, som kan bruges til genbrug.

Mødet hævet kl. 20.15

---

Sanne Lund Nielsen  
Referent